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Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2021/22 

 
Referat 

 
Nr. 05/22 Dato 25.05.22 Kl.slett 18-1930 
Sted: Lærerrommet   
      

Tilstede: Paul Drangsland 
Camilla Winterbottom 
Marie Borgen Hellerud 

  Bertil Nistad  
Steinar Ellefmo 
Øystein Ask 

  Geir Øyen 
 
Forfall:  Jan Ottar Nystad      
  Ellina Willert 
 
Saksnr. Saksbeskrivelse Ansvar 
16/22 Møteinnkalling og referat fra forrige møte 04/22 ble godkjent 

 
Paul 

14/22 Informasjon 
Generelt 
Tilbudet ved Skansen VG utfases etter vedtak i skolens styre 
27.04.22. Det ble gitt en  fyldig redegjørelse om bakgrunnen for 
dette, både historikk og prosess, på skolens årsmøte uten at det 
da kom noen forslag fra årsmøtet om eventuelle tiltak. Alle 
klassekontakter og AU er medlemmer på skolens årsmøte. 
 
Foreldreforeningens årsmøte ble avholdt 04.05.22 med liten 
deltakelse fra de foresatte/foreldrene. Nytt styre er valgt hvor 
Kari Tyvoll blir nytt varamedlem. Det nye styret konstitueres på 
første AU møte i slutten av august etter skolestart, og de ulike 
rollene fordeles mellom medlemmer/varamedlemmer da. 
 
Det var lite deltakelse på Foreldreforeningens årsmøte, og en viss 
usikkerhet om AU, klassekontakter og foreldrenes rolle i 
foreningen. Det utarbeides en folder for å informere bedre om 
dette «Dette er Foreldreforeningen» 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Paul 
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Økonomi  
Bertil informerte om status, og så langt ser det ut som at AU har 
tilstrekkelige midler for sin virksomhet fram til neste julemarked. 
Pr i dag er det ca kr 80.000,- på konto etter at vedtatte støtter er 
betalt. 
17.mai ble arrangert på skolen og ga 6.klasse ca kr 19.000,- i 
omsetning. AU bør bistå litt med de aktuelle arrangører fra 4. og 6 
klasse i forkant for å gjøre det litt enklere å arrangere. 
 
Nytt fra skolen (rektor) 
Kantinebygget 
Blir ferdigstilt til sommerferien og det planlegges en markering og 
åpning av byggene ved skolestart i august. Samlet kostnad vil 
være ca 20 mill kr, og resultatet blir bra. 
 
Kalender 20/23 
Forslag til datoer for AU møter, SMU, julemarkedsmøter etc må 
foreligge 15.06 for at dette skal komme med i skolens kalender. 
 
Timeplan og personal for skoleåret 2022/23 ferdig. 3 lærere 
slutter og det er ansatt 2 nye lærere. 
 
Olveus undersøkelsen er gjennomført på skolen. Dette er et anti-
mobbe prosjekt og et system for å kartlegge trivsel og mobbing. 
Skolen bruker dette for å forbedre seg på de forhold for er 
utfordrende. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Paul 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Paul 
Camilla 

   
04/22 Klassekontakter etc 

Det utarbeides en egen mappe for hvert klassetrinn (årskull) som 
inneholder fast e-post adresse for trinnet, link/fullmakter til 
klassekasse, klassekontakter og julemarkedskontakter. 
Denne skal være ferdig i løpet av dette skoleåret (juni 22) 
16.02.22 
Ansvarlig var ikke tilstede så status er ukjent 
16.03.22 
Avklares med Marius og opplegg legges fra på neste AU-møte 
20.04.22 
Avklares med Marius og opplegg legges fra på siste AU-møte 
15.06.22 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elina/Marius 
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18/22 Søknader 
Søknad fra 3 klasse om støtte til klasseavslutning med foreldre, 
tur til Munkholmen. 
Tiltaket støttes med kr 1.500,- 
 

 

19/22 Teams 
Innføring av Teams er en positiv ting for elevene, men det savnes 
klarere regler og forutsigbarhet i fra lærerne. Det oppleves at 
lærerne bruker og praktiserer dette ulikt. Ønskelig med 
lekseplan/ukeplan for hver uke slik at elevene kan disponere sin 
tid enklere og mer forutsigbart. 
 

 

20/22 Avgangsfag 
Noen av fagene i 9.klasse er avgangsfag og det er viktig at elevene 
ved begynnelsen får klar informasjon om dette og hvilke fag dette 
gjelder 
 

 

 


